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sabotu sam primio Tvoje pisme bez datuma.Nisam 
odkpah odgovorio,jer sai htio pitanje Galerije prodiskatirati s prof. 
C.Dakle,a u»it121.k_a_lcad_Lrral.ifty a  našim starim popisima 
ne nalazimo 9 več jednostavno oznaka "Kraljevi3:Mrtva priroda"..Niko 
od ruts nije mijenjao taj opis,jer konačno od našeg muzejskog osoblja 
nike nije u likovnoj amjetnosti toliko kompetentan,da bi imao pravo 
mijeajati iskonsku oznaku slike.C.mi je rekao,da Če Ti o tome pisati. 

U vezi planiranja za ovu godinu nemoga unaprijed 
nita re3i.:Da čemo u Ga1eriji mijenjati pestavY kae i dosadal to nam 
je obojici logi(čno i jasno.T)a 1i če to biti potrebno svaki drugi ili 
svakitreči mjesec,to ni ja ne bi mogao reči.na o rado prihvatati 
izlobe stranih slikara,to se razumije,ukoliko ne(Se njihovi zahtjevi 
biti pretjerani.Ali u vezi privrednih mjera i financirauja kulturnih 
ustaaova koje nam pretstoje htjell mi to ili ne,nebismo raogli a priori 
prihvatiti pojedine zahtjeve "velikih majstera",koji fabiČne traže 
aranciju za prodaju iz1eenih djela,a koja pretstavlja ozoiljne svo-

te.Kada se danas pojavljujumo sa sitnicama u nAim privrednim poduze-
či ,primaju nas sa ledenom rezervam,tješe nas sa radničkim savjetima 
itd.samo da nas se otresu.Prema tome nije više ni meni ni C.ugodno 
obilaziti sve moguče i nemoguče faktore za interese velikih slikara . 
Neznam,kako Ti na_to gledaš,ali mislim,da se rni ovdje u Vukovaru nemo:4 
Žemo mjeriti sa situa auZagrebu,pa ni 1.1 Vink‘cima,gdje je ipak 
kotar s dosta para,pa'se m-)že nešto učiniti.Ali,dođe li nam neki dobar 
amjetnik,koji Linansijski ne lebdi u svelaira,mi čemo mu veoma rado ps 
moči,jer je to konačno i jedaa dio aktivnosti galerije. 

Ove 4M110 modina planira1i oko 1,000.000.-din. 
oramo naime,otvoriti novo stuoiAte za -st:inare,koji još čvrsto sjede 
1.katu i odbijaju selenje u nove zgrade zbog visokih stanarina. rni 

svakako Želirno isl-ftffikt.a alaz a Galeriju. ako, kake je sada-nmkulturns 
prljavo,jednom rijei "javna ku(.5a",to viAe ve6 zbog reputacije same 
ustanovP nede.Tu če biti 41„)et berbm i borbe i zlaganja do maksimuma. 
to hasni napadaj zbog tog problema u novinama i na qadio stanici,pa 

razne diskusije,kada sve ost je zasada pri starom,jer nema sredstava. 
Lani sAlo za Galeriju imali osim 120.000.- najamnine za amjetnine još 

e6a smo  a rosi i nešto oko 3oo.000.-tako da smo uštedili 
1 .000.-koji smo iznt)s preftijeli riG. ovu— r,odi-n-t korst galerije. 

je, to se brineš za rias.Yod novok pret-
sjenika još sluŽbeno nisam bio.Drug Šule nas je najavie,pa očekujemo 
za iduči tjedwn i)oziv,jer je sada VHOMa zauzet ostlim oslovima. 

Puno Te pozdravlja odani 

EopijQ,:Gal.erija-Vakovar 


